
Verslag van de bestuursvergadering 76 van de VGG op 2 augustus 2023 op kantoor bij De 
Goudse. 

Deelnemers: Sonja Bok, Han van Leeuwen, Wout Salet, Jan Jaap Sarink en Harry Spruijt. 

Opening 

Verricht door Harry. 

Vervallen werkzaamheden Print/Repro 

Op 9 mei 2023 heeft het bestuur een bericht van Rob de Jong van De Goudse ontvangen met de 
mededeling dat de medewerker die de brieven van de VGG bundelt en verstuurt per augustus vertrekt 
in verband met pensioen. De Goudse zal geen andere medewerker aanstellen. Daarnaast wordt het 
contract inzake de volumeprinter per juli niet meer verlengd. In principe kunnen er dus geen brieven 
en bijlagen meer geprint worden. Er zal binnen of buiten De Goudse naar een alternatief gezocht 
moeten worden. Vandaag is Rob de Jong bij het eerste deel van de vergadering aanwezig om de 
mogelijkheid te bespreken dat wij ons meer gaan concentreren op het verzenden van e-mails in plaats 
van brieven. Rob laat ons kennismaken met het programma Copernica. Bij deze toepassing kunnen 
kwalitatief uitstekende mails aangemaakt en verstuurd worden. In deze opzet is het lastig om bijlagen 
mee te sturen. De bedoeling is om de bijlagen op de site te plaatsen. Via een link in de mail komt de 
lezer op de site. Copernica komt niet ter beschikking van de VGG. Dit betekent dat de secretaris zoals 
nu de stukken opstelt en het ledenbestand aan De Goudse stuurt. Na verwerking in Copernica zal de 
secretaris in de gelegenheid gesteld worden een laatste blik op de stukken te werpen en akkoord te 
geven. De Goudse verstuurt aan de hand van het bestand de e-mails en plaatst de eventuele bijlagen 
op de site. Een andere mogelijkheid is De Goudse te vragen of wij het printen en versturen van 
brieven aan een derde partij mogen uitbesteden. Wij zien op dit moment geen heil in een dergelijke 
gang. Het bestuur beseft dat sommige leden liever een brief ontvangen. Niet iedereen beschikt over e-
mail. Het bestuur besluit dat, gezien de ontwikkelingen, we het voorstel van Rob zullen (moeten) 
aanvaarden. De secretaris zal in overleg (voor de laatste maal) een brief opstellen om de leden te 
vragen hun huidige e-mailadres te melden. Voor de leden die helemaal geen e-mail gebruiken zal bij 
toekomstige mailing toch een brief verstuurd moeten worden.  

Verslag van bestuursvergadering 75 (2 mei 2023) 

Akkoord 

Binnengekomen mededelingen 

Bij de agenda van deze vergadering was een lijst van binnengekomen mededelingen gevoegd over de 
periode 18-04-2023 tot en met 24-07-2023. Hier zijn verder geen vragen over. 

Eventuele vervolgacties na ledenvergadering van 02-05-2023. 

Een lid heeft gevraagd om publicatie op onze site van het index percentage op het pensioen. Het ons 
bekende percentage is 0,761. Harry vraagt zich af of er bij latere pensioenen nog een ander 
percentage geldt. Hij trekt dit na en zorgt daarna voor publicatie. 

Bij een 50-jarig huwelijk verzorgen wij een bloemetje. Het bestuur besluit mede naar aanleiding van 
een vraag van een lid, om dit per september 2023 ook te gaan verzorgen bij een 40-jarig huwelijk. 

Zaken met De Goudse 
Het lijkt nuttig om op kortere termijn dan gebruikelijk met De Goudse het jaargesprek aan te gaan. De 
secretaris zal een afspraak proberen te plannen na de vakantieperiode. Reden is dat wij na de zomer 
inzake het jaarlijkse uitstapje alweer moeten beginnen met het maken van afspraken met de externe 
organisator. De Goudse heeft ons gevraagd om alvorens het reisje vast te leggen overleg te plegen. 

De Goudse heeft meegedeeld ons geen budget toe te willen kennen voor viering van het 20-jarig 
bestaan. 



In het na de oprichting tussen De Goudse en de VGG gesloten convenant is bepaald dat De Goudse 
alle medewerking verleent om het functioneren van de VGG mogelijk te maken. In de huidige praktijk 
ontvangen wij  niet alle benodigde gegevens. Op 3 mei heeft Harry een brief aan de Autoriteit 
Persoonsgegevens gezonden over dit vraagstuk. Op 26 juli heeft de AP gereageerd. Wij willen de 
visie van de AP met De Goudse bespreken. 

Een werknemer van De Goudse die definitief in de WAO raakt, heeft recht om lid te worden van de 
VGG. Om technische redenen ontvangt betrokkene via De Goudse geen aanbiedingsbrief van de 
VGG zoals een gepensioneerde deze wel ontvangt. De problematiek is wel bij De Goudse 
aangekaart. De Goudse zal voortaan een aantekening maken bij de vaststellingsovereenkomst met 
betrokkene. 

Verder spelen er nog zaken rond: 

de door ons uitgebrachte Glossy 
100-jarig bestaan De Goudse 
de nieuwe pensioenwetgeving 
administratieve ondersteuning van de Goudse aan de VGG 

Aanmaken VGG-e-mailadressen? 

Mail wordt nu nog hoofdzakelijk op persoonlijke e-mailadressen ontvangen. Op termijn willen we naar 
VGG-e-mailadressen. Wout onderzoekt de technische mogelijkheden. We kijken ook naar de 
toepasbaarheid. 

Pensioenwetgeving/pensioenen 

Een lid is met De Goudse schriftelijk in discussie over het niet indexeren van pensioenen die hun 
oorsprong voor 1993 hebben. Tevens is dit lid in contact met het Verbond. 

Inzake de nieuwe wetgeving zijn tegengestelde berichten of de bepalingen ook geldig zijn voor 
pensioenen die bij een verzekeraar afgesloten zijn. Dit vraagstuk valt onder de commissie 
Pensioenen. Advies van specialisten zal nodig zijn. Op termijn moet er een stuk geproduceerd 
worden. 

Financiële Zaken 

Jan Jaap zal de jaarafrekening met De Goudse opstellen. Hij heeft voor zijn functie om een back-up 
gevraagd. Wout is bereid om dit te doen. Hij zal met het opstellen van de afrekening meekijken. Er 
wordt  gekeken welke formaliteiten verder vervuld moeten worden om Wout optimaal als back-up te 
laten functioneren. 

De afrekening van De Goudse voor de kosten voor De Glossy zullen wij eerst nader met hen 
bespreken. Jan Jaap maakt intussen een vervolgnotitie voor De Goudse. 

De leden met een pensioen zonder index hebben afgelopen periode via de penningmeester een 
waardebon ontvangen. 

Zaken met Zwitserleven. 

Verschillende bestuursleden hebben geconstateerd dat er bij de UPO die door Zwitserleven wordt 
verstrekt een verschil is tussen het genoemde indexpercentage en het werkelijk afgesproken 
percentage. Voor de uitkering wordt wel uitgegaan van het afgesproken percentage. Volgens 
Zwitserleven zou het programma dat de UPO verstrekt niet alle decimalen aankunnen. We blijven dit 
monitoren. 

LifeSight 

Onze contactpersoon aldaar zullen wij voor nadere kennismaking uitnodigen. 



Jaarlijks uitje 

De inschrijvingen stromen binnen. Het programma biedt de mogelijkheid tot een wandeling in Sint 
Annaland. Voor de liefhebbers heeft Wout een hand-out gemaakt met tips wat er ter plaatse te zien is. 

20-jarig bestaan 

Zonder budget van De Goudse is het moeilijk on hier invulling aan te geven.  

Rondvraag 

Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 


